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Sant Pol t’informa

Sant Pol rebrà més de 500 mil euros del PUOSC

Núria Parlon va presidir una reunió sobre seguretat a la vila i posteriorment va poder gaudir de la Fira de Sant Pau i 
de les activitats programades durant el matí de la diada.

En una trobada amb els alcaldes i al-
caldesses del Maresme celebrada 
el passat 3 de gener, el president de 

la Generalitat, Salvador Illa, va donar a 

conèixer els recursos que el govern ca-
talà destinarà en el marc de la nova con-
vocatòria del Pla Únic d’Obres i Serveis 
(PUOSC) per al període 2025-2029.

Impulsat pel Departa-
ment de la Presidència, el 
PUOSC és un dels instru-
ments més importants de 
suport als municipis petits 
i mitjans perquè puguin 
tirar endavant diverses 
obres destinades a la di-
namització econòmica i a 
la millora del territori. 

Hi poden accedir tant els municipis, com les 
entitats municipals descentralitzades i els 
Consells Comarcals, així com les manco-
munitats.

Per al període 2025-2029, la Generalitat hi 
destinarà un total de 500 milions d’euros. 
En el cas de Sant Pol, la quantitat total as-
signada és de 519.749,30 euros.

Ara que l’Ajuntament de Sant Pol ja té co-
neixement dels recursos del PUOSC amb 
què podrà disposar, s’incorporaran a la con-
fecció del Pressupost Municipal que s’està 
portant a terme per a l’exercici del 2025.

La consellera d’Interior ens visita per Sant Pau

La consellera d’Interior i Seguretat Pública, Hble. Núria 
Parlon Gil, es va reunir el passat 25 de gener amb l’al-
caldessa, membres de l’equip de govern i els comanda-

ments de la Policia Local per tractar qüestions relacionades 
amb l’increment de la seguretat a Sant Pol de Mar.

A la reunió també hi van ser presents el Director General 
de Coordinació de les Policies Locals de Catalunya, Daniel 
Limones i diversos comandaments de l’ABP dels Mossos 
d’Esquadra d’Arenys de Mar.

Alguns dels temes que es van posar sobre la taula són els 
robatoris a l’interior de vehicles, les ocupacions d’habitat-
ges i els casos de multireincidència delictiva.

Abans de la reunió, la consellera va signar el Llibre d’Honor 
de l’Ajuntament i va ser obsequiada amb una làmina de Sant 
Pol i el plat commemoratiu de la darrera Escudellada de 
Sant Antoni d’Andorra la Vella, que fa esment a l’agermana-
ment entre les dues viles.

Un cop acabada la reunió, la consellera va visitat la Fira de 
Sant Pau i va assistir a l’Ofici Solemne a l’ermita, així com al 
posterior vermut popular.

> Afectacions per les obres de la Plataforma Única

El 3 de febrer han 
començat les obres 
de la Plataforma 

Única, que implicaran 
grans canvis en el dia 
a dia dels veïns i veïnes 
dels carrers Consolat 
de Mar, Nou, Abat Deàs 
i Plaça de l’Estació.

El trànsit rodat que-
da tallat a la Plaça de 
l’Ajuntament i no es pot 
accedir al tram final del 
c. Consolat de Mar, ga-
ratges inclosos. Amb la 
primera fase de l’obra 
als Quatre Cantons, els 
i les residents del c. Nou 
poden fer ús dels apar-
caments entrant pel 
carrer Tobella en sentit 
contrari a l’habitual. 

Pel que fa a les zones de 
càrrega i descàrrega, de 
8 a 12 h seran d’ús exclusiu per a comerços, mentre que de 12 a 20 h també podran usar-les com a càrrega i 
descàrrega els veïns afectats per les obres. A més, s’habiliten dos nous espais: un a la Plaça de l’Estació per 
als establiments comercials del c. Nou, i un altre a la Plaça de l’Ajuntament per als comerços més propers a 
aquestes.

Pel que fa a la recollida selectiva de residus, el veïnat afectat disposarà de contenidors instal·lats en diferents 
punts per dipositar-hi els residus repartits de la següent manera:
Els habitatges del c. Nou podran deixar les fraccions d’orgànic i de vidre a la Plaça de l’Estació, mentre que les 
fraccions de rebuig, paper i plàstic s’hauran de dipositar als contenidors que hi ha passada la via del tren, a l’inici 
de Doctor Furest. La zona de bujols que s’habilitarà davant de l’Oficina de Turisme i al c. Manzanillo cantonada 
amb Abat Deàs seran per als habitatges més propers a aquestes. En tots els casos únicament es podrà llançar 
la fracció que correspongui cada dia amb el calendari Porta a Porta.

> Comencen les obres de la plataforma única al carrer 
Consolat de Mar

Davant de l’inici dels treballs de reurbanització 
del carrer Consolat de Mar perquè esdevin-
gui de plataforma única, l’equip de govern es 

va reunir a finals de gener amb el veïnat i els establiments co-
mercials afectats per aquestes obres, per tal d’explicar-los les 
afectacions de trànsit i mobilitat que es produiran mentre durin 
els treballs.
La primera fase de les obres de la plataforma única comprendrà 
des de la plaça Jaume Roig i Pujol (Els Quatre Cantons) i s’anirà 
desplaçant fins a la plaça de la Vila i es portaran a terme fins 
al juny. Les obres s’aturaran els mesos de juliol i agost per no 
interferir en la temporada d’estiu i es reprendran al setembre.
El projecte té per objectiu la pacificació del centre del poble, 
donant prioritat al vianant i millorant l’accessibilitat mitjançant 
el què es coneix com a “plataforma única”, que consisteix en 
l’eliminació de les voreres i que tot el carrer quedi a un mateix 
nivell.
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> L’alcaldessa 
es reuneix amb 
la delegada del 
Govern

La delegada del Govern a Barcelona, 
Pilar Díaz, es va reunir el 3 de des-
embre amb l’alcaldessa, Montserrat 

Garrido, a l’Ajuntament de Sant Pol de 
Mar per tractar diverses qüestions que 
afecten el municipi.
D’una banda, l’alcaldessa li va dema-
nar el compromís de la Generalitat per 
afrontar la reparació del mur del passeig 
del Dr. Furest, que s’està descalçant per 
l’efecte de l’onatge del mar. També se li 
va traslladar la possibilitat de reurba-
nitzar els carrers Manzanillo i Tobella. 
A més, van conversar sobre la voluntat 
d’impulsar noves promocions d’habitat-
ge protegit a la vila, així com sobre la 
seguretat al poble.
La delegada del Govern també va signar 
el Llibre d’Honor de l’Ajuntament i va 
poder visitar la Punta i el passeig del Dr. 
Furest, per conèixer en primera persona 
el mur que cal reparar.

> Instal·lem noves bandes reductores de velocitat
L’Ajuntament de Sant Pol acaba d’ins-
tal·lar dues noves bandes reductores 
de velocitat dels vehicles als carrers 
Sant Pau i 11 de setembre.
El propòsit d’aquests elements és ga-
rantir que els vehicles que hi circulen 
redueixen la seva velocitat per tal de 
millorar la seguretat dels vianants.
L’empresa que els ha instal·lar va rea-
litzar alguns ajustos a posteriori per 
garantir que l’alçada de les bandes és 
compatible amb la de tota mena de 
vehicles que hi passin.

> Asfaltem diversos carrers 
de Sant Pol

L’Ajuntamet a portat a terme entre el 13 i el 20 de gener, diver-
sos treballs per asfaltar diferents trams de carrers de Sant Pol. 
Els primers treballs van consistir en la retirada de l’asfalt vell i 

l’asfaltat en sí es va realitzar posteriorment. 
Concretament s’han asfaltat trams de la zona de Can Balmanya, 
als carrers Ramon Planiol i Josep M. Tarridas. També s’ha actuat a 
diferents punts del carrer Herois Fragata Numància.
D’altra banda, s’ha asfaltat el carrer Serrat del Mas i el carrer Gui-
fré el Pilós (Urbapol), així com els carrers Compte Borrell, Roger 
de Llúria i l’avinguda Maresme.
Des de l’Ajuntament de Sant Pol de Mar, conscients que cal re-
novar l’asfalt de molts carrers de la vila, es programen diferents 
actuacions durant l’any prioritzant aquells carrers que presenten 
sectors més malmesos. La voluntat del govern municipal és poder 
actuar a tots els punts on faci falta, malgrat les limitacions pressu-
postàries.

> La transformarció del pati de l’escola Sant Pau 
guanya el Pressupost Participatiu 2024

Un total de 835 persones del cens municipal de ma-
jors de 16 anys van participar en les votacions del 
Pressupost Participatiu 2024, que van tenir lloc el 

passat mes de novembre, cosa que suposa un 16,35% de 
participació. D’aquestes, la gran majoria va triar l’opció 
del vot electrònic mitjançant el formulari web habilitat 
(760), mentre que 75 persones ho van fer amb la butlleta 
en paper que es podia dipositar a les urnes de la OAC i de 
la Biblioteca.
Finalitzat el recompte, l’opició més votada va ser la 
transformació del pati de l’escola Sant Pau, amb el 
78,32% dels vots validats.
En van quedar excloses un total de 29 butlletes de vota-
ció en paper perquè no constaven al cens (17 butlletes), o 
bé perquè ja havien votat electrònicament (4 casos), o bé 
perquè s’han declarat nul·les per no contenir alguna de 
les dades imprescindibles requerides (8 butlletes que no 
contenien DNI, any de naixement o proposta escollida). 
La proposta guanyadora consistirà a transformar l’espai 

exterior del pati de l’escola Sant Pau per tal que convidi 
els infants a fer-hi exploracions, trobades i descobertes 
de manera segura i agradable. Es proposa la instal·lació 
d’estructures de fusta per afavorir el joc simbòlic amb 
casetes, laboratoris d’observació, cabanes tipus tipi, un 
tobogan i zones amb umbracles. Alhora es vol potenciar 
el joc en equip al pati més enllà de futbol i bàsquet, així 
com fomentar la coeducació i la participació equitativa 
de l’alumnat instal·lant una xarxa de vòlei al pati.

> L’Ajuntament i la 
Diputació treballen per 
fer de les platges espais 
més saludables

El diputat delegat de Comerç, Consum i Salut Pública de la 
Diputació de Barcelona, Josep-Ramon Mut, acompanyat del 
vicepresident setè de la Diputació, Josep Triadó, es van re-

unir el 16 de desembre amb l’alcaldessa Montserrat Garrido i el 
regidor de Platges, Josep Parada, per tal d’establir línies de tre-
ball conjunt per aconseguir que les platges del Maresme esde-
vinguin espais més segurs i saludables per a totes les persones 
que en fan ús mitjançant accions de suport econòmic en matèria 
de salvament i socorrisme, megafonia, retolació i senyalització, i 
campanyes d’informació, a més de suport tècnic i material.
De cara a la campanya de platges del 2025, un dels objectius prin-
cipals és aconseguir que totes les platges del litoral puguin ser 
lliures de fum. És per això que aquest mes de gener s’ha aprovat 
una ordenança específica que contempla aquesta prohibició. 

> L’escola Sant Pau 
celebra els seus 50 anys

L’escola Sant 
Pau va ce-
lebrar el 24 

de gener el seu 
50è aniversa-
ri amb tota la 
comunitat edu-
cativa. Va ser 
amb una festa 
d’aniversari que 
va tenir lloc al pati de l’escola i en el qual hi va par-
ticipar tot l’alumnat, professorat i famílies, a més de 
representants de l’Ajuntament.
L’acte es va iniciar amb els parlaments de la direc-
tora de l’escola, Conxi Blànquez, de l’inspector del 
Departament d’Educació, Vicenç Gómez, i la re-
gidora d’Educació, Marta Romà, que va tenir unes 
paraules de record per la iniciativa -fa més de  30 
anys- de crear els gegants de l’escola. Uns gegants, 
la Victòria i el Pau, que enguany s’han renovat.
L’alcaldessa, Montserrat Garrido, va agrair la impli-
cació de les famílies i de l’equip de mestres per tirar 
endavant l’escola durant tots aquests anys, enco-
ratjant els infants a estudiar per vocació i a gaudir 
de les amistats que es creen en aquesta etapa de 
la vida.
Seguidament, tots els cursos van ballar la cançó 
d’aniversari i una sardana col·lectiva. Ja a la tarda, 
hi va haver un berenar popular i una cercavila fins al 
Parc del Litoral.


